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1. Goedkeuring verslag vorige vergadering 
Geen opmerkingen. 
 
 
2. Evaluatie algemene vergadering 
Algemeen 
Het bestuur is tevreden over deze manier van werken. Meer dan verwacht was er interactie tussen 
de aanwezigen, waardoor we een beter beeld gekregen hebben over hoe de verenigingen denken 
aangaande bepaalde onderwerpen. In de toekomst zullen we dit nog doen. 
 
Discussiegroepen 

• De vraagstelling zou meer gedetailleerd en gefragmenteerd moeten gebeuren. 
• Als samenvatting kunnen we per onderwerp het volgende onthouden: 

� Erkenningsvoorwaarden: enkele groepen vonden de voorwaarden goed zoals ze waren, 
andere vonden ze te streng vooral wat betreft het percentage leden van Diepenbeek. 

� Jaarlijks sportevenement: de meerderheid vond dat er elk jaar een sportactiviteit voor het 
brede publiek mocht georganiseerd worden. In één groep vond men dat dit niet de taak 
was van de sportraad.  

� Kampioenenhuldiging: algemeen vond men dat er jaarlijks een huldiging zou moeten 
plaatsvinden. Maar men vond dat de huldigingen van de afgelopen jaren te lang 
duurden. Daarom werd in enkele groepen voorgesteld om jeugd en volwassenen apart te 
huldigen.  

 
Te onthouden vragen en uitspraken tijdens varia of de discussiegroepen: 
> Erkenning van G-sportclubs (o.a. Tandem). 
> De joggingclub benadrukt dat zij geen vragende partij is voor een kermisloop. 
> Kan er n.a.v. de opening van de nieuwe infrastructuur opnieuw een opendeurdag georganiseerd 
worden tijdens dewelke alle sportverenigingen zich kunnen voorstellen? 
> Kan het dossier voor aanvragen van subsidie eenvoudiger? 
> De website van de sportraad is niet up to date. 
> Bestaat er kans op een kunstgrasveld (voetbal) in Diepenbeek? 
> Hoe kunnen de clubs de huurtarieven van de sporthal te weten komen? 
> Hebben de bestaande gevechtssportclubs inspraak bij de inrichting van de nieuwe 
gevechtssportzaal? 
> N.a.v. het digitaliseren van het bezettingsregister van de gemeentelijke overdekte 
sportinfrastructuur: kan er een computer in de inkomhal van de sporthal geplaatst worden waarop 
de clubs op een eenvoudige en vlotte manier de bezetting kunnen zien? 
 
 
3. Aanpassing erkenningsvoorwaarden sportclubs:  
Blijkt dat ons erkenningsreglement in vergelijking met dat van andere Limburgse gemeentes erg 
hoge eisen stelt voor wat betreft het vereiste percentage leden van eigen bodem. De verzuchtingen 
van een aantal clubs hierover op onze AV zijn dus terecht. 



 

Het bestuur stelt daarom voor het erkenningsreglement als volgt te versoepelen: 
• Artikel 4 betreffende het aantal leden gelinkt met de gemeente: het percentage van 50% 

wordt verlaagd naar 25%. Deze voorwaarde vervalt volledig voor G-sportclubs. 
• Artikel 6 betreffende samenstelling bestuur: “De meerderheid hiervan…” dient vervangen te 

worden door “Minstens de helft hiervan…”. 
 
 
4. Stand van zaken nieuwe sportinfrastructuur 
Na overleg met gespecialiseerde firma’s, met een afvaardiging van de plaatselijke turnvereniging en 
met verantwoordelijken van andere turnverenigingen, en na bezoek aan enkele turnhallen, maakte 
de sportdienst een ontwerp van de turnvoorzieningen in de nieuwe sportinfrastructuur. Dit werd 
ondertussen bezorgd aan ESSA.  
 
Naar verluidt zal eerstdaags het definitieve ontwerp van de volledige nieuwe sportinfrastructuur 
klaar zijn. 
 
 
5. Fietsactiviteit 2016 
Een afvaardiging van de Pettemesjudders, sportraad en sportdienst staken de koppen bijeen en 
doen het volgende voorstel: 

• We organiseren een fietsmaand ipv van een fietsdag of –weekend. 
• Startactiviteit is op 22/05 de fietstocht voor wielertoeristen georganiseerd door de 

Diepenbeekse wielerclubs. Slotactiviteit is op 26/06 de dorpelingen- en gentlemenskoers 
georganiseerd door de Pettemesjudders.  

• Sportraad en sportdienst organiseren tussenin tal van activiteiten zoals: 
o Leren fietsen voor kleuters 
o Reeks fietsbehendigheid 
o Verkeersparcours voor jongeren 
o Reeks Start2Mountainbike 
o Verschillende fietstochten ism recreatieve fietsclubs 
o Iets met elektrische fietsen 

 
Het bestuur beslist dat dit de sportactiviteit is waar we in 2016 onze medewerking aan zullen 
verlenen. 
 
 
6. Varia 

• WiFi in het sportcentrum werkt nog steeds niet. 
• Karen vraag namens het schepencollege onze mening over het omvormen van de huidige 

vijver op het Demerstrand tot een visvijver. Deze zou niet toegewezen worden aan een club, 
maar het is de bedoeling dat elke recreatieve visser er gebruik van zou kunnen maken. De 
sportraad vindt dit een goed idee. Het grote voordeel is dat er hierdoor meer sociale controle 
zal zijn op dat deel van het sportcentrum. 

• Karen informeert bij haar collega-schepenen naar een overlegmoment over de website van 
de sportraad. 


